
Grundejerforeningen Langelandsgade 

 

Emne: Bestyrelsesmøde 

 

Dato: 15. november 2017 kl. 18 

Sted:  

Deltagere: Alle 

Afbud: Per 

Referent: Eva Sørensen 

 

Dagsorden: 

 

Referat: 

Pkt.: Emne: Ansvarlig: 

1 Referat fra sidste møde 
Alle aftaler er udført. Referatet godkendt 

 

2 Nyt fra formanden 
Der er fyldt ekstra sand på legepladsen, og området er tilrettet.  
Ift. inspektion af legepladsen, så har kommunen en medarbejder, som er 
uddannet til det, så vi vil forsøge at få inspektionen udført via kommunen 
næste gang.  Vi kontakter dem til foråret.  
Henning har talt med kommunen omkring slidlag på stamvejen – Kommunen 
har lappet stamvejen lidt, der hvor det var værst. Kommunen mener ikke, at 
det er aktuelt med nyt slidlag før om 5 – 10 år.  

 

3 Nyt fra kassereren  
Gennemgang af transaktioner siden sidst – ingen bemærkninger.  
Topsikring vil gerne give et tilbud på forsikringer – Ronald holder møde med 
dem. 
Vi mangler stadig at få en regning på græsslåning. 
Ronald har endnu ikke hørt, om vi får en hjertestarter på Langelandsgade, og 
der kommer nok først besked omkring nytår.  

 
 
Ronald 

4 Grønne områder 
Hækklipningen har ikke været ok. Karsten kontakter HedeDanmark, så de kan 
komme ud og se, og der skal så laves aftale om udbedring – alternativ afslag i 
prisen. 
Vi skal være obs på, at græshjørnet ved veststien ud om 
Sjællandsgade/Ringvejen skal med i aftalen med Thomas Nielsen næste 
sæson. 
Aftalt, at vi køber nye net til fodboldmålene til foråret.  

 
Karsten 
 
 
Henning 

5 Året 2017 
Emner til formandens beretning blev givet som inspiration. 

 

6 Eventuelt 
Intet. 

 

7 Næste møde 07.02.2018 
Mødet afholdes hos Karsten. 

 
Karsten 

 


